
Osadní výbor Kojetín 

 

Zápis z 8. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 4. 8. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub 

Omluveni: Jitka Rakušanová, Otto Drescher, Petr Dousek, MUDr. Jakub Syrovátka, Jiří Holub, Stanislav 

Hrachovec 

Spoluobčané: Antonín David, Petra Žáková 
 
Bylo projednáno:  
1) Reakce města na požadavky a dotazy 

2) Kojetínské vrchy 

3) Podněty občanů – A. Štěpánková. P. Žáková 

 

Ad1). Přítomni byli seznámeni s vyjádřením zástupců města Nového Jičína k poškození silnice a oplocení 
vlivem staveništní dopravy v souvislosti s opravou ČOV Kojetín 

- silnice u domu č.p. 64 manželů Juchelkových. Bylo řešeno na místě se zástupci vlastníka 
nemovitosti. Oprava silnice bude provedena po ukončení stavební akce „Oprava ČOV Kojetín“. 

- poškození oplocení u RD č.p. 14 manželů Balových. Dle názoru investora bylo oplocení poškozeno 
před zahájením prací. 

o Reakce majitele pozemku manželů Balových na vyjádření investora: Se stanoviskem 
investora, kterým je zřejmě samotný MěÚ Nový Jičín, nemůžeme souhlasit. Uhýbání základu 
našeho oplocení, které při celkové opravě bylo v pořádku (lze doložit), je jednoznačně 
způsobeno průjezdy těžké techniky, které na tomto úseku nemají vlastně co pohledávat. 
Vyvrácení oplocení je známkou toho, že tato komunikace nemá potřebnou nosnost a 
dostatečnou šířku a je jenom otázka času, kdy dojde jednou ke stržení celého svahu. Je to 
právě MěÚ, který komunikaci začal využívat k  výstavbě ČOV, následovalo několik  oprav a 
nyní revitalizaci ČOV a průjezdu těžké techniky několikrát za den po dobu oprav. Vůbec 
nebyl brán ohled na neustále připomínky ze strany občanů  (viz. zápisy OV z předešlých let), 
že takto způsobují škodu mj. na soukromém majetku. Odpověď na zápis OV  považuji za 
odmítání řešení situace, kterou jsme jako majitelé nezpůsobili my, ale svým jednáním MěÚ v 
Novém Jičíně. Nemíníme vyvolávat konflikty, ale jsme to my, kdo je poškozen a víme také, 
kdo tuto skutečnost způsobil. Rádi bychom, aby i s naším stanoviskem byli členové OV 
seznámení, včetně MěÚ v Novém Jičíně. Balovi. 

 

Ad2) Předseda OV interpretoval odpovědi na dotazy v souvislosti s návrhem na vyhlášení zvláště 
chráněného území „Kojetínské vrchy“. Odpovědi na dotazy ze zápisu OV 07/2017 byly zodpovězeny 
zástupcem odboru životního prostředí MSK, Mgr. Hoňkovou na setkání s občany, které proběhlo ve 
Straníku dne 25.7.2017. 

 

Ad3) Podněty občanů 

1) Antonie Štěpánková upozornila na dva suché stromy na okraji par.č. 443/7 s obavou možného 
ulomení vlivem větru a pádem v blízkosti RD. 

2) Petra Žáková, majitelka pozemku par.č. 536/6, nahlásila závadu na kanalizaci v majetku města. 
V době zvýšených dešťových srážek dochází naproti jejího pozemku k zahlcení kanalizace a tím 
k vývěru vody vlivem netěsnosti kanalizační stoky. Obdobný problém byl již v minulosti zaznamenán 
naproti par.č. 535/11 u pana Sudolského Pavla. 

 

V Kojetíně dne 4. 8. 2017 

Zapsal Ing. Lumír Zrník 


